
Protokół nr 38/21 

z posiedzenia Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji 

z dnia 14 grudnia 2021 roku 

w trybie zdalnym 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Zofia Krzemińska - Przewodnicząca Komisji, 
2. Andrzej Chatłas 
3. Jarosław Tadyeh, 
•4-. Danuta Zalewska; 
5. Katarzyna Kolasa, 
6. Ireneusz Balcer, 

Pozostali zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1). 

Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie o godzinie 09:55. Następnie 

dokonała sprawdzenia obecności radnych (nieobecna Danuta Zalewska). Radna 

Katarzyna Kolasa włączyła ,się do obrad pod koniec ich trwania. 

Następnie przedstawiła porządek obrad, który wyglądał następująco: 

1. Sprawozdanie z działalności komisji. 

2. Przygotowanie planu pracy komisji. 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

Ad.l. 

Odnośnie sprawozdania z działalności Komisji Przewodnicząca poinformowała, że 

jest on w trakcie przygotowywania. Zostanie przesłany radnym za pośrednictwem 

biura rady w terminie późniejszym. 

Ad.2. 
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W tym punkcie radni przystąpili do opracowywania planu pracy Komisji na każdy 

miesiąc 2022 roku. 

Jarosław Tadych przypomniał, że w ciągu roku pojawiają się różne sprawy i 

problemy i w związku z powyższym zawsze można będzie dokonać zmian w 

porządkach obrad. 

W tym punkcie Starosta Jarosław Tadych poinformował, że od 1 lutego zostanie 

zatrudniony na pełen etat psycholog. Będzie on dostępny dla wszystkich placówek 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest powiat sępoleński. W tej chwili 

psycholog ten pracuje w ramach umowy na zastępstwo w domu dziecka w Małej 

Cerkwicy. Zarząd Powiatu po licznych uwagach ze strony szkół o potrzebie 
i 

zatrudnienia takiej osoby postanowił znaleźć środki finansowe na ten cel. 

Przewodniczący Marek Chart poinformował, że na najbliższą sesję Rady Powiatu w 

porządku obrad wprowadzony został punkt dotyczący złożonego przez mieszkańca 

Więcborka wniosku, w sprawie usunięcia komunistycznych patronów z przestrzeni 

publicznych obiektów powiatowych oraz z księgi zasłużonych dla powiatu 

sępoleńskiego. W związku z wątpliwościami związanymi z nazewnictwem jednego z 

obiektów publicznych, na co zwrócił uwagę Wnioskujący, Przewodniczący Rady 

Powiatu podjął decyzję o skierowaniu zapytania w sprawie do Instytutu Pamięci 

Narodowej. Na podstawie informacji zwrotnej z IPN-u Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji nie znalazła podstaw do usunięcia z przestrzeni publicznej osoby wskazanej we 

wniosku. 

Przwodnicząca Komisji Zofia Krzemińska stwierdziła, że cieszy się z takiej decyzji, 

gdyż uważa, że osoba taw pełni swoją pracą zasłużyła sobie na to wyróżnienie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Zofia 

Krzemińska zakończyła swoje posiedzenie o godzinie 10.20. 

Ad.3. 

Protokołowała: 

Powiatu 
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